

Tasnee Petrochemicals Complex Our Values

Safety, Health & Environment (SHE)

We shall be committed to ensure the safety & Health of ourselves, stakeholders and our assets through implementing applicable regulations and international standards while practicing zero tolerance.

We shall be committed to preserve the environment and our natural resources for future generations, by adopting sustainable solutions in our operation.

Excellence

We shall add value to our activities, set higher expectations, take ownership of our commitments, and hold ourselves accountable for delivering results and continuous improvement.

Integrity

We shall be dependable, do what is right all the time & be a role model that encourages others to do the same. We shall live the Company values to create an environment of honesty & transparency.

Respect

We shall respect the diversity of cultures, the dignity of all & treat others as we wish to be treated.

Engagement and Team Work

We shall take initiative, actively participate as team player, create a collaborative environment, develop others & help the business to achieve set goals.

Innovation

We shall be creative, open to continuous learning and deliver intelligent solutions that grow our business & improve our performance.

مجمع التصنيع للبتروكيماويات قيمنا

السلامة و الصحة و البيئة

نحن نلتزم بضمان السلامة والصحة لأنفسنا و لشركائنا و ممتلكاتنا من خلال تطبيق الأنظمة المعتمدة والمعايير الدولية وإدارتها بحزم و بدون تفريط.

نحن نلتزم بالحفاظ على البيئة والموارد الطبيعية من أجل الأجيال القادمة، من خلال تطبيق أفضل الحلول المستدامة في إدارة أعمالنا.

التميز

نحن نلتزم بأن تكون أنشطتنا ذات قيمة مضافة، ونرفع من مستوى تطلعاتنا، و نتمسك بالتزاماتنا، ونحاسب أنفسنا على تحقيق النتائج والتطوير المستمر.

النزاهة

نحن نلتزم بأن نكون مؤهلين للثقة في اتخاذ القرارات اللازمة والمناسبة وفق إطار من الصدق والشفافية من خلال تطبيق قيم الشركة وتشجيع الآخرين على القيام بذلك.

الاحترام

نحن نحترم التنوع الثقافي ونحفظ كرامة الآخرين، ونعاملهم كما نحب أن يعاملونا به.

المشاركة و العمل الجماعي

نحن نلتزم بالأخذ بزمام المبادرة، والمشاركة بفعالية في خلق بيئة التعاون مع الآخرين، لتطويرهم ومساعدتهم لتحقيق الأهداف المرجوة.

الإبداع

نحن نلتزم بالمحافظة على التطور المستمر في ادائنا وأعمالنا، والاستفادة من المتغيرات وتقديم الحلول الذكية التي تساهم في ذلك.